
ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
(Αρ. 05/2022) 

 

 

Σήμερα 01/08/2022 ημέρα Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθαν διαδικτυακά (on line) σε 

συνεδρίαση τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου του σωματείου «ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ 

ΔΙΑΤΜΗΜΑΤΙΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΜΕΤΑΠΤΥΧΙΑΚΩΝ ΣΠΟΥΔΩΝ ΤΟΥΡΙΣΜΟΣ ΚΑΙ 

ΤΟΠΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΕΙΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ» που 

εκλέχτηκαν από τις αρχαιρεσίες της 15ης Απριλίου 2022. 

 

Τα θέματα της συνεδρίασης ήταν: 1) ενημέρωση από την Πρόεδρο για τη συνάντηση 

με τον κ. Πρύτανη του ΑΠΘ, 2) ενημέρωση από την Πρόεδρο για το τι ειπώθηκε με την κ. 

Κωστοπούλου μετά τη συνάντηση με τον κ. Πρύτανη του ΑΠΘ, 3) ενημέρωση από την 

Πρόεδρο για το μνημόνιο συνεργασίας με το TCB (υπογραφή τον Σεπτέμβριο), 4) 

ενημέρωση από την Πρόεδρο για αποστολή ενημερωτικών επιστολών σε φορείς του 

τουρισμού, 5) Γενικά θέματα. 

 

Παρόντες:    Απόντες: 

Μυταυτσή Ιωάννα   Κανονίδης Κοσμάς 

Ξυπτερά Ευαγγελία 

Λορέτα Σπάχο 

Σαϊτιώτης Θεόδωρος. 

 

Θέμα 1ο: 

 

Έγινε εκτενής ενημέρωση από την Πρόεδρο για τη συνάντηση με τον κ. Πρύτανη του ΑΠΘ. 

 

Θέμα 2ο: 

 

Έγινε εκτενής ενημέρωση από την Πρόεδρο για το τι ειπώθηκε με την κ. Κωστοπούλου μετά 

τη συνάντηση με τον κ. Πρύτανη του ΑΠΘ. 

 

Θέμα 3ο: 

 

Έγινε εκτενής ενημέρωση από την Πρόεδρο για το μνημόνιο συνεργασίας με το TCB 

(υπογραφή τον Σεπτέμβριο). Συμφωνήσαν όλοι για το μνημόνιο. Η πρόεδρος είπε ότι είναι 

απαραίτητα αυτά τη μνημόνια για ενδυνάμωση του συλλόγου θα ακολουθήσουν και άλλα, το 



πιθανότερο είναι με τον Οργανισμό Τουρισμού Θεσσαλονίκης το επόμενο. 

 

Θέμα 4ο: 

 

Έγινε εκτενής ενημέρωση από την Πρόεδρο για τη διαδικασία αποστολής ενημερωτικών 

επιστολών σε φορείς του τουρισμού. 

 

Θέμα 5ο: 

 

Ενημέρωση από τον Ταμία: πληρώθηκαν λογιστής, πρόστιμο, σφραγίδες (2). 

 

Επισημάνθηκε από την Πρόεδρο για τις συνδρομές, ότι το ΔΣ πρέπει να είναι το πρώτο που 

βάζει τα χρήματα. 

 

Μετά τις 20/8 υπενθύμιση σε όλους από τον Γενικό Γραμματέα. Ο ταμίας έχει όλα τα mail της 

χρονιάς 2018-2019. Να τα πάρει ο Γ.Γ., πρέπει να φύγει επίσημη επιστολή σε όλους τους 

αποφοίτους όλων των ετών. Θα μιλήσει ο Γ.Γ. με την κ. Σαμαρτζή να μας δώσει τα mail ή να 

προωθήσει αυτή την επιστολή. 

 

Να ζητήσουμε στην έναρξη μαθήματων ΔΠΜΣ κάθε νέας χρονιάς να είμαστε εκεί και να 

συστηθούμε. 

 

Διευκρινίστηκε ότι όταν είναι έμβασμα το ποσό της κράτησης να είναι extra, γιατί αλλιώς 

μπαίνουν λιγότερα χρήματα και θα έχουμε λογιστικό πρόβλημα. 

 

Επισημάνθηκε ότι πρέπει να μαζέψουμε χρήματα για ιστοσελίδα και banner. Θα 

προσπαθήσουμε να βρούμε χορηγούς, ειδικά για ιστοσελίδα που κοστίζει. Πρέπει να γίνουμε 

οικονομικά ανεξάρτητοι. 

 

Δευτέρα 26/9 πιθανή ημερομηνία για εκδήλωση γνωριμίας του συλλόγου με τους φορείς της 

πόλης. Είσοδος με εισιτήριο. Πιθανός χώρος Allegro. 

 

Εκδρομή στο Γιαννακοχώρι στο κτήμα Μπουτάρη. 

 

Να μιλήσει η Πρόεδρος με τον συνάδελφο κ. Παπουτσή, να κάνουμε τις διαδρομές των 

διπλωματικών εργασιών ξεναγήσεις για το σύλλογο. 

 



Να εξετάσουμε αν πρέπει ο σύλλογος να εγγραφεί σε μητρώο συλλόγων της Περιφέρειας (θα 

ρωτήσει η Πρόεδρος). 

 

Πιθανή συμμετοχή μας μαζί με ΔΠΜΣ στην ACADEMIA στη ΔΕΘ (θα μας ενημερώσει η κ. 

Κωστοπούλου). 

 

Έως το τέλος του 2022 πρέπει να γίνει Συνέδριο-Ημερίδα. 

 

Αφού δεν υπήρχε άλλο θέμα λύθηκε η συνεδρίαση. 

 

Η Πρόεδρος 

 
Ιωάννα Κ. Μυταυτσή 

Ο Γενικός Γραμματέας 

 

 

 

Κοσμάς Β. Κανονίδης 

 


